
Zápis č. 29 
 
o schůzi SR o.s. Bráničánek konané dne 29.3.2011 od 18:00h v salonku restaurace U Kališů. 
 
Přítomni:  Ing. Černý Jan, Plačková Hana,  Bc. Havlová Eva, Svobodová Lenka, Ing. 

Dužíková Petra, Krutišová Hana, Krutiš Libor, Ferda Dušan, Černá Magda, 
Černá Jana a Badinová Renata. 

 
1) Zahájení 
 
Předseda Jan Černý zahájil schůzi SR s následujícím programem: 
 
1. Zahájení 
2. Zprávy činovníků 
3. Dětské hřiště 
4. Velikonoční dílnička 
5. Volné návrhy 
 
2) Zprávy činovníků 
 
Předseda sděluje, že Vítání jara se zúčastnilo cca 100 lidí (z toho cca 40-45 dětí). Celkově 
jsme měli na akci nachystáno 50 sádrových zajíčků, zůstal jeden jediný. 
Dále sděluje, že dne 16.3.2011 vyšel v Brněnském deníku na str.5 článek o urbanistické studii 
pod názvem „Nová tvář Moravských Bránice stála láhev vína“. 
www.vutbr.cz/vut-a-media-f19526/nova-tvar-moravskych-branic-stala-lahev-vina-d51224  

Dále sděluje, že do dubnového čísla obecního Zpravodaje připravil článek týkající se 
výstavby hřiště. 
 
3) Dětské hřiště  
 
Předseda sděluje, že sdružení obdrželo finanční dary na dětské hřiště od: 
Ing. Trecha Jan 2.000 Kč, manželé Černí (Magda a Jan) 2.000 Kč, manželé Dužíkovi (Petra 
a Petr) 2.000 Kč, manželé Hrabálkovi (Eva a Jiří) 2.000 Kč, manželé Kotolanovi (Petra 
a Petr) 2.000 Kč, Ing. Krutiš Michal 2.000 Kč 
 
Všem dárcům za podporu děkujeme! 
 
Předseda dále sděluje, že celkově má sdružení k dnešnímu dni k dispozici částku 96.656 Kč.  
 
Ve čtvrtek 24.3.2011 se na místě plánovaného hřiště konala schůzka se zástupcem fa. Bonita 
Group Service s.r.o. (www.hristebonita.cz) panem Odehnalem za přítomnosti starosty obce 
Ing. Kamila Ferdy a člena stavební komise Ing. Michala Baráka. 
S panem Odehnalem bylo domluveno i rozšíření hřiště o houpadlo. Nové rozložení prvků 
bylo panem Odehnalem odsouhlaseno s tím, že nově navrhované rozložení všech prvků na 
hřišti splňuje normy z hlediska  ochranných zón jednotlivých prvků.  
 
V pátek 25.3.2011 ráno provedl předseda vytýčení prostoru pro hřiště a jednotlivé prvky.  
V pátek 25.3.2011 odpoledne byly vyhloubeny dopadové plochy (sponzorský dar Ing. 
Michala Baráka).  
 



Dále bylo vzhledem k rozšíření počtu prvků na hřišti a z důvodu postupné realizace hřiště 
domluveno s fa. Bonita vytvoření nové cenové nabídky pouze na dva prvky pořizované 
v první etapě realizace hřiště, a to: věž se skluzavkou a řetězová dvouhoupačka kombi (1x 
sedák + 1x koš).  
Hlavním důvodem pro pořízení koše místo sedáku je zejména skutečnost, aby i nejmenší děti 
(ve věku 1 - 3 roky) mohly využívat tento herní prvek. 
 
Cena věže zůstává nezměněna tj. 59.202 Kč vč. DPH a montáže. Cena dvouhoupaček se však 
navýšila, neboť koš pro malé děti je dražší než obyčejný sedák a také konstrukce houpačky 
musí dle normy být posílena o středové vzpěry. Cena za dvouhoupačku je tak 49.604 Kč 
včetně DPH a montáže. Celkem tedy za oba prvky 108.606 Kč včetně DPH a montáže. 
Platební podmínky domluveny s fa. Bonita takto: 50% z ceny, tj. 54.303 Kč  bude zaplaceno 
při podpisu smlouvy o dílo formou zálohové faktury, 50% z ceny bude doplaceno po 
ukončení realizace.  
 
Tato cenová nabídka byla diskutována a bylo usneseno cenou nabídku přijmout. Předseda  
neprodleně potvrdí objednávku a domluví s fa. Bonita podpis smlouvy a termín montáže 
prvků. 
 
V dalším byly diskutovány možnosti oplocení hřiště. Živý plot se pokusíme vysadit v jarních 
měsících (výsledek podání žádosti o grant ještě není znám).  Jednatelka Hana Plačková, po 
diskusi s Hanou Zaplatílkovou, navrhuje zvážit možnost vytvoření části plotu (směrem 
k potoku) z aktátových kůlů tak, aby byl „pochozí“ a stal se z něj vlastně další prvek hřiště. 
Návrh zkusíme promyslet, jak by šlo věc realizovat. 
 
4) Velikonoční dílnička 
 
Jednatelka Hana Plačková navrhuje přeložit Velikonoční dílničku z 22.dubna (Velký pátek,  
kluci chodí hrkat) na pátek 15.dubna. Přeložení schváleno. Velikonoční dílnička se koná 
v MŠ v pátek 15. dubna 2011 od 16 hodin.  
 
Budou připraveny tato stanoviště:  
Eva Havlová – papírové křidélko 
Hana Plačková – perníčky  
Lenka Svobodvá – zajíčci z vatových kuliček 
Miloslava Plačková – zdobení kraslic  
Dušan Ferda a Libor Krutiš – pletení žíly (obstarají proutky) 
 
Žádáme všechny členy sdružení, aby schovávali a přinesli na dílničku vyfouklá vajíčka. 
 
Usneseno vybírat příspěvek na materiál 30 Kč/osoba, doprovod rodičů nutný! 
Hana Plačková připraví plakát. 
 
Ve čtvrtek 14. dubna od 16h. se v MŠ budou péct perníčky – akce pro dospělé. Těsto doma 
připraví: Petra Dužíková, Eva Havlová, Hana Plačková a Lenka Svobodová. 
 

5) Volné návrhy 
 
Předseda sděluje, že Dětský den pořádá oddíl kopané v sobotu 4. června 2011. Je nutno 
vymyslet opět nějaká stanoviště, co se bude plnit za úkoly. 



Petra Dužíková se pokusí na pátek 13. května domluvit Pedig (od 16h do 20h) . Zároveň zjistí, 
jaké budou podmínky pro pořádání kurzu. (www.alma.cz) 
Usneseno uspořádat Kuličkiádu v neděli 26. června (předběžný termín) jako akci k ukončení 
školního roku. 
Usneseno zkusit zorganizovat v neděli 8. května pěší výlet na Hlínu. A podle zájmu pak příští 
rok zkusit výlety organizovat ve větší míře a navázat na tradici 100. jarních kilometrů. 
 
Dalšího již nebylo. 
 
Schůzi ukončil předseda sdružení v 19:25. 
 
zapsal 
 
Ing. Jan Černý 
t.č. předseda  


